
 

 

PROTOKÓŁ nr 8/VIII/2024 

z VIII sesji Rady Dzielnicy Ursus Miasta Stołecznego Warszawy 

w dniu 21 listopada 2024 roku 

Obrady VIII sesji Rady Dzielnicy Ursus Miasta Stołecznego Warszawy rozpoczęto o godz. 18:00. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 5/V/2024 z dnia 22 sierpnia 2024 roku z V Sesji Rady Dzielnicy Ursus 

Miasta Stołecznego Warszawy. 

4. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania zmian w załączniku Dzielnicy Ursus do budżetu Miasta 

Stołecznego Warszawy na 2024 rok – druk nr 70. 

5. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania zmian w załączniku Dzielnicy Ursus do budżetu Miasta 

Stołecznego Warszawy na 2024 rok – druk nr 71. 

6. Interpelacje. 

7. Wnioski i zapytania. 

8. Zamknięcie sesji. 

Ad. 1 

Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy Ursus Dariusz Pastor – powitał radnych, Burmistrza Dzielnicy 

Bogdana Olesińskiego, Zastępcę Burmistrza Dzielnicy Annę Lewandowską, Zastępcę Burmistrza 

Dzielnicy Anetę Wachnicką, Główną księgową Zofię Szymańską, Zastępcę Głównego księgowego 

Przemysława Omena, Adwokat Katarzynę Bogusiewicz-Granecką, Rzecznika prasowego Agnieszkę 

Wall oraz przybyłych mieszkańców i osoby obserwujące przebieg sesji w internecie. 

Ogłosił otwarcie VIII sesji Rady Dzielnicy Ursus Miasta Stołecznego Warszawy. 

Poinformował, że na podstawie art. 6 ust. 1 lit. a Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady 

z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 

osobowych, podczas posiedzenia sesji Rady będzie rejestrowany dźwięk oraz obraz. Osoby, które 

uczestniczą w obradach Rady wyrażają zgodę na przetwarzanie wizerunku. 

Następnie przekazał prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącemu Rady Dzielnicy Ursus Adamowi 

Chmielewskiemu. 

Szczegółowy zapis wypowiedzi jest zawarty na nośniku elektronicznym. 
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Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Adam Chmielewski – odczytał proponowany porządek obrad 

i zapytał, czy są uwagi lub propozycje do przedstawionego porządku obrad? 

Burmistrz Bogdan Olesiński – wniósł o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał: 

 w sprawie zaopiniowania zmian w załączniku Dzielnicy Ursus do budżetu Miasta Stołecznego 

Warszawy na 2024 rok – druk nr 72, 

 w sprawie zaopiniowania zmian w załączniku Dzielnicy Ursus do budżetu Miasta Stołecznego 

Warszawy na 2024 rok – druk nr 73. 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Adam Chmielewski – zapytał, czy są jeszcze inne propozycje 

dotyczące zmian w porządku obrad? 

Następnie sprawdził quorum (21 radnych potwierdziło obecność na sali obrad) i ze względu na brak 

zgłoszeń, poddał pod głosowanie uzupełniony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 5/V/2024 z dnia 22 sierpnia 2024 roku V Sesji Rady Dzielnicy Ursus Miasta 

Stołecznego Warszawy. 

4. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania zmian w załączniku Dzielnicy Ursus do budżetu Miasta 

Stołecznego Warszawy na 2024 rok – druk nr 70. 

5. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania zmian w załączniku Dzielnicy Ursus do budżetu Miasta 

Stołecznego Warszawy na 2024 rok – druk nr 71. 

6. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania zmian w załączniku Dzielnicy Ursus do budżetu Miasta 

Stołecznego Warszawy na 2024 rok – druk nr 72 – wprowadzono na sesji. 

7. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania zmian w załączniku Dzielnicy Ursus do budżetu Miasta 

Stołecznego Warszawy na 2024 rok – druk nr 73 – wprowadzono na sesji. 

8. Interpelacje. 

9. Wnioski i zapytania. 

10. Zamknięcie sesji. 

W wyniku głosowania Rada Dzielnicy Ursus Miasta Stołecznego Warszawy jednogłośnie przyjęła 

porządek obrad VIII sesji (21 radnych na sali): 

 za: 21 

 przeciw: 0 

 wstrzymało się: 0 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Szczegółowy zapis wypowiedzi jest zawarty na nośniku elektronicznym. 
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Ad. 3 

Przyjęcie protokołu nr 5/V/2024 z dnia 22 sierpnia 2024 roku z V Sesji Rady Dzielnicy Ursus Miasta 

Stołecznego Warszawy . 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Adam Chmielewski – zapytał, czy są uwagi do protokołu 

nr 5/V/2024 z V sesji Rady Dzielnicy Ursus z dnia 22 sierpnia 2024 roku? Następnie ze względu na 

brak zgłoszeń, poddał go pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Dzielnicy Ursus Miasta Stołecznego Warszawy jednogłośnie przyjęła 

protokół nr 5/V/2024 z dnia 22 sierpnia 2024 roku (21 radnych na sali): 

 za: 21 

 przeciw: 0 

 wstrzymało się: 0 

Szczegółowy zapis wypowiedzi jest zawarty na nośniku elektronicznym. 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania zmian w załączniku Dzielnicy Ursus do budżetu Miasta 

Stołecznego Warszawy na 2024 rok – druk nr 70. 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Adam Chmielewski – poprosił o omówienie projektu uchwały. 

Główna Księgowa Zofia Szymańska – poinformowała, że projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku 

dzielnicy w części dotyczącej planu wydatków bieżących i majątkowych, dochodów oraz przychodów 

i kosztów zakładu budżetowego na 2024 rok. 

Zmiany wydatków bieżących dotyczą: 

 W zadaniu „Remonty lokali użytkowych” wnosi się o zwiększenie środków o kwotę 1 174 zł 

w związku z wpływem świadczenia odszkodowawczego (Warszawski Program Ubezpieczeniowy) 

z przeznaczeniem na remonty lokali użytkowych. 

 W zadaniu „Dotacje dla niepublicznych oddziałów "0" w szkołach podstawowych” wnosi się 

o zmniejszenie środków o kwotę 300 000 zł i przesunięcie ich do zadnia „Wczesne wspomaganie 

rozwoju dziecka” z przeznaczeniem na dotacje dla niepubliczych placówek oświatowych oraz 

publicznych placówek oświatowych nieprowadzonych przez m.st. Warszawa. 

 W zadaniu „Dotacje dla podmiotów niepublicznych realizujących zadania wymagające 

stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy” wnosi się o zwiększenie środków o kwotę 

616 774 zł z przeznaczeniem na dotacje dla niepubliczych placówek oświatowych oraz 

publicznych placówek oświatowych nieprowadzonych przez m.st. Warszawa. Powyższe środki 

zostaną przesunięte z następujących zadań: 

 200 000 zł – „Dotacje dla niepublicznych oddziałów "0" w szkołach podstawowych", 

 70 000 zł – „Dotacje dla niepublicznych liceów ogólnokształcących", 

 83 881 zł – „Dowożenie uczniów do szkół". 

 31 200 zł – „Postępowania związane z awansem zawodowym nauczycieli", 
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 17 247 zł – „Organizacja olimpiad, konkursów i uroczystości szkolnych", 

 134 446 zł – „Wypoczynek dzieci i młodzieży szkolnej", 

 80 000 zł – „Programy edukacyjno-oświatowe". 

 W zadaniu „Prowadzenie publicznych poradni psychologiczno-pedagogicznych” wnosi się o: 

 zmniejszenie środków o kwotę 42 454 zł i przesunięcie ich na realizację zadania 

inwestycyjnego pn.: „Zakupy inwestycyjne dla Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej", 

 zwiększenie środków o kwotę 95 000 zł z przeznaczeniem na wynagrodzenia osobowe 

pracowników administracji i obsługi oraz nauczycieli, 

 zwiększenie środków o kwotę 4 617 zł z przeznaczeniem na wynagrodzenia osobowe 

pracowników administracji i obsługi. Źródłem finansowania wydatku są dochody własne. 

 W zadaniu „Remonty w przedszkolach, szkołach i placówkach oświatowych” wnosi się 

o zmniejszenie środków o kwotę 7 079 zł i przesunięcie ich do zadania „Prowadzenie publicznych 

poradni psychologiczno-pedagogicznych”. 

 W zadaniu „Zarządzanie finansami oświaty” wnosi się o zmniejszenie środków 

o kwotę 87 921 zł i przesunięcie ich do zadania „Prowadzenie publicznych poradni 

psychologiczno-pedagogicznych”. 

 W zadaniu „Stypendia socjalne” wnosi się o zmniejszenie środków o kwotę 50 000 zł 

i przesunięcie ich do zadania „Pozostałe zadania z zakresu dożywiania” z przeznaczeniem na 

zasiłki celowe na zakup żywności. 

 W zadaniu „Jednostki obsługi zadań z zakresu pomocy społecznej” wnosi się o: 

 zwiększenie środków o kwotę 96 637 zł z przeznaczeniem na wynagrodzenia osobowe 

pracowników. Środki zostaną przesunięte z zadania „Zapewnienie pomocy, opieki 

i wychowania dzieciom i młodzieży pozbawionym opieki rodziców”. 

 zwiększenie środków o kwotę 74 337 z przeznaczeniem na wypłatę ekwiwalentów za odzież 

roboczą, wynagrodzenia osobowe pracowników, składki na ubezpieczenia społeczne, 

Fundusz Pracy i Fundusz Solidarnościowy oraz naprawę dachu w filii Ośrodka Pomocy 

Społecznej przy ul. Prawniczej 54. Źródłem finansowania wydatku są dochody własne. 

Zmiany w planie dochodów dotyczą: 

Wnosi się o dokonanie zmiany planu dochodów polegającej na: 

 zwiększeniu dochodów własnych Dzielnicowego Biura Finansów Oświaty o kwotę 4 617 zł 

z tytułu wydania duplikatów świadectw i legitymacji szkolnych, zwrotu składek ZUS za lata 

ubiegłe oraz wynagrodzenia z tytułu terminowego wpłacania podatku z przeznaczeniem na 

wydatki bieżące oświatowe, 

 zwiększeniu dochodów własnych Ośrodka Pomocy Społecznej o kwotę 74 337 zł z tytułu 

zwrotów nienależnie pobranych zasiłków stałych, odpłatności za usługi opiekuńcze i obiady 

z przeznaczeniem na wydatki bieżące pozaoświatowe, 
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 zmniejszeniu dochodów własnych Urzędu Dzielnicy Ursus z tytułu środków na inwestycje 

pozyskanych z innych źródeł w związku z koniecznością przesunięcia kwoty 860 663 zł na 

realizację zadań inwestycyjnych w 2025 r., 

 dokonaniu korekty planu pomiędzy rozdziałami w kwocie 11 566 zł w celu prawidłowego 

zaklasyfikowania pozyskanych dochodów z tytułu kar za zajęcie pasa drogi zgodnie 

z Rozporządzeniem Ministra Finansów z dnia 15 lipca 2024 r. zmieniającym rozporządzenie 

w sprawie szczegółowej klasyfikacji dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów oraz 

środków pochodzących ze źródeł zagranicznych). 

Ponadto wnosi się o dokonanie następujących zmian w planie środków wyrównawczych: 

 zwiększenie o kwotę 1 174 zł w związku z wpływem na rachunek bankowy Urzędu 

m.st. Warszawy środków z tytułu świadczenia odszkodowawczego (Warszawski Program 

Ubezpieczeniowy) z przeznaczeniem na realizację wydatków bieżących pozaoświatowych; 

 zmniejszenie o kwotę 1 561 976 zł w związku z koniecznością przesunięcia środków na 2025 rok 

w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa budynku żłobka wraz z infrastrukturą 

techniczną i zagospodarowaniem terenu przy drodze 43 KDD - prace przygotowawcze". 

Przychody i koszty zakładu budżetowego na 2024 rok: 

Po dokonaniu analizy planu finansowego w oparciu o wykonanie za III kwartał br. wnosi się 

o przesunięcie środków w kwocie 617 300 zł na realizację następujących zadań inwestycyjnych: 

 „Modernizacja strefy spa na pływalni Albatros - nowa wanna jacuzzi”, 

 „Modernizacja, wymiana - filtr basenowy na pływalni Skalar”, 

 „Zaplecze sportowe - pawilon kontenerowy na szatnie przy boisku", 

 „Przebudowa pomieszczeń na kręgielnię - I piętro pływalni Skalar". 

Ponadto wnosi się o zwiększenie stanu środków obrotowych netto na koniec roku w celu 

zapewnienia płynności finansowej na pokrycie bieżących kosztów związanych z utrzymaniem 

obiektów w styczniu 2025 r. 

Burmistrz Dzielnicy Bogdan Olesiński – omówił zmiany w planie zadań majątkowych, które dotyczą 

następujących zadań: 

 Nabycie gruntu pod budowę ul. Silnikowej na odcinku od ul. Szamoty do Placu Czerwca 1976 r. 

– rozliczenie z inwestorem prywatnym 

Wnioskuje się o zmniejszenie środków o kwotę 31 368 zł i przeniesienia kwoty zmniejszenia na 

rok 2025. Nadal nie jest zakończone postępowanie administracyjne prowadzone przez Starostwo 

Powiatowe w Legionowie w sprawie ustalenia odszkodowania za przejęcie nieruchomości 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako dz. ew. nr 123/93 z obrębu 2-09-09 przeznaczonej pod 

budowę ul. Silnikowej. W związku z powyższym niezbędne jest zabezpieczenie środków 

finansowych na ten cel w 2025 roku. Jednocześnie wnioskuje się o zmianę terminu zakończenia 

zadania z 2024 roku na 2025 rok. 
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 Nabycie gruntu pod budowę ul. Henryka Brodatego na odcinku od ul. Bony w kierunku 

ul. Leszczyńskiego – rozliczenie z deweloperem 

Wnioskuje się o zmniejszenie środków o kwotę o kwotę 170 183 zł. Nadal nie jest zakończone 

postępowanie administracyjnego prowadzone przez Wydział Rejestru Cen Nieruchomości 

i Rekompensat mieszczący się w Biurze Geodezji i Katastru w sprawie ustalenia odszkodowania 

za przejęcie nieruchomości przeznaczonej pod budowę ul. Henryka Brodatego. W związku 

z powyższym niezbędne jest zabezpieczenie środków finansowych na ten cel w roku 2025. 

Jednocześnie wnioskuje się o zmianę terminu zakończenia zadania z 2024 roku na 2025 rok. 

 Nabycie gruntu pod rozbudowę chodnika w ul. Śmigielskiej – rozliczenie z deweloperem 

Wnioskuje się o zmniejszenie środków o kwotę 127 806 zł do kwoty 0 zł. Z uwagi na 

przedłużające się uzyskanie decyzji ZRID na rozbudowę ul. Śmigielskiej, realizowanej przez 

dewelopera na podstawie zawartej umowy z art. 16 ustawy o drogach publicznych i braku 

możliwości zakończenia postepowań administracyjnych przez Wydział Rejestru Cen 

Nieruchomości i Rekompensat mieszczący się w Biurze Geodezji i Katastru w zakresie ustalenia 

wielkości odszkodowań za nieruchomości przejęte pod rozbudowę drogi, niezbędne jest 

zabezpieczenie środków finansowych na ten cel w roku 2025. Jednocześnie wnioskuje się 

o zmianę terminu zakończenia zadania z 2024 roku na 2025 rok. 

 Nabycie gruntu pod budowę ul. Henryka Brodatego na odcinku od przepustu nad kanałem 

Konotopa do końca dz.nr. ew. 8/6 z obrębu 2-09-04 – rozliczenie z deweloperem 

Wnioskuje się o zmniejszenie środków o kwotę 531 306 zł do kwoty 0 zł. Z uwagi na 

przedłużające się uzyskanie decyzji ZRID na budowę odcinka ul. Henryka Brodatego, 

realizowanej przez dewelopera na podstawie zawartej umowy z art. 16 ustawy o drogach 

publicznych i braku możliwości zakończenia postepowań administracyjnych przez Wydział 

Rejestru Cen Nieruchomości i Rekompensat mieszczący się w Biurze Geodezji i Katastru 

w zakresie ustalenia wielkości odszkodowań za nieruchomości przejęte pod rozbudowę drogi, 

niezbędne jest zabezpieczenie środków finansowych na ten cel w roku 2025. Jednocześnie 

wnioskuje się o zmianę terminu zakończenia zadania z 2024 roku na 2025 rok. 

 Zakupy inwestycyjne dla Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

Wnioskuje się o zwiększenie środków o kwotę 42 454 zł. Środki finansowe zostaną przeznaczone 

na zakup, dostawę i montaż regałów przesuwnych do archiwizacji dokumentów w Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej nr 15 przy ul. Dzieci Warszawy 42 w Warszawie. Źródłem 

finansowania są środki bieżące z Dzielnicowego Biura Finansów Oświaty. 

 Budowa budynku żłobka wraz z infrastrukturą techniczną i zagospodarowaniem terenu przy 

drodze 43 KDD – prace przygotowawcze 

Wnioskuje się o zmniejszenie środków o kwotę 1 561 976 zł. Z uwagi na planowane uzyskanie 

decyzji zezwalającej na budowę w I półroczu 2025 roku i brak zawarcia umowy na 

dofinansowanie inwestycji z programu rządowego Maluch +, w bieżącym roku brak jest 

możliwości rozpoczęcia budowy żłobka. W związku z powyższym niezbędne jest zabezpieczenie 

środków finansowych na ten cel w roku 2025. 



7 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Adam Chmielewski – poprosił przewodniczących komisji 

o opinie. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej Wiesław Krzemień, 

Przewodniczący Komisji Oświaty Dawid Kacprzyk, Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Robert Faliszewski – poinformowali, że komisje pozytywnie zaopiniowały omawiany 

projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Adam Chmielewski – zapytał, czy są uwagi lub pytania do 

projektu uchwały?  

Radny Krzysztof Daukszewicz – zapytał o zadanie inwestycyjne „Nabycie gruntu pod budowę 

ul. Silnikowej na odcinku od ul. Szamoty do Placu Czerwca 1976 r. – rozliczenie z inwestorem 

prywatnym”. Stwierdził, że ta ulica już istnieje i poprosił o wyjaśnienie, o co w tej sprawie chodzi? 

Burmistrz Dzielnicy Bogdan Olesiński – stwierdził, że Miasto Stołeczne Warszawa jest gminą na 

prawach powiatu i aby nie wydawało decyzji we własnych sprawach które prowadzi, wszystkie 

decyzje dotyczące gruntów Skarbu Państwa są rozpatrywane przez powiaty wskazane 

przez Marszałka. 

Wyjaśnił, że jeżeli chodzi o nabycie gruntu pod budowę ul. Silnikowej, to postępowanie prowadzi 

Powiat Legionowski. Niestety postępowanie się przedłuża i należy poczekać na jego zakończenie. 

Zwrócił uwagę, że niektóre odcinki tej ulicy są prywatną własnością osób, które nie podpisały 

z Urzędem Dzielnicy umowy z art. 16 ustawy o drogach na przebudowę na swoją rzecz i właśnie 

dlatego nie są wybudowane. 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Adam Chmielewski – zapytał, czy są jeszcze inne pytania lub 

uwagi do projektu uchwały? Następnie wobec braku zgłoszeń do dyskusji odczytał projekt uchwały 

i poddał go pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Dzielnicy Ursus Miasta Stołecznego Warszawy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę nr 58/VIII/2024 w sprawie zaopiniowania zmian w załączniku Dzielnicy Ursus do budżetu 

Miasta Stołecznego Warszawy na 2024 rok (21 radnych na sali): 

 za: 21 

 przeciw: 0 

 wstrzymało się: 0 

W/w uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Szczegółowy zapis wypowiedzi jest zawarty na nośniku elektronicznym. 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania zmian w załączniku Dzielnicy Ursus do budżetu Miasta 

Stołecznego Warszawy na 2024 rok – druk nr 71. 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Adam Chmielewski – poprosił o omówienie projektu uchwały. 

Główna Księgowa Zofia Szymańska – poinformowała, że projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku 

dzielnicy w części dotyczącej planu wydatków bieżących i majątkowych oraz dochodów na 2024 rok. 
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Zmiany wydatków bieżących dotyczą: 

 W zadaniu „Jednostki obsługi zadań z zakresu pomocy społecznej” wnosi się o zwiększenie 

środków o kwotę 55 570 zł z przeznaczeniem na: 

 46 009 zł – wynagrodzenia osobowe pracowników, składki na ubezpieczenia społeczne, 

Fundusz Pracy oraz Fundusz Solidarnościowy, 

 9 561 zł – zakup piorącego odkurzacza przemysłowego. Źródłem finansowania wydatku są 

dochody własne. 

 W zadaniu „Zapewnienie opieki osobom przebywającym i dochodzącym w jednostkach pomocy 

społecznej” wnosi się o zwiększenie środków o kwotę 30 000 zł z przeznaczeniem na 

doposażenie Domu Dziennego Pobytu Seniorów dla osób starszych i niepełnosprawnych. 

W ramach zadania planuje się zakup m.in. płyty indukcyjnej, piekarnika, zamrażarki, ekspresu do 

kawy, wyciskarki wolnoobrotowej, miksera, odkurzacza i krzeseł. 

 W zadaniu „ Ośrodek Kultury „Arsus” w Dzielnicy Ursus wnosi się o zwiększenie środków o kwotę 

200 000 zł z przeznaczeniem na dotację podmiotową dla instytucji kultury. Środki na ten cel 

zostaną przesunięte z następujących zadań: 

 4 000 zł – „Utrzymanie i remonty dróg gminnych", 

 96 231 zł – „Koszty eksploatacji mieszkaniowego zasobu komunalnego", 

 8 000 – „Regulacja stanów prawnych nieruchomości, w tym odszkodowania", 

 73 598 zł – „Zarządzanie lokalami użytkowymi i ich eksploatacja", 

 3 000 zł – „Zarządzanie pozostałymi nieruchomościami", 

 15 171 zł – „Promocja krajowa". 

 W zadaniu „Biblioteka Publiczna im. Władysława Grabskiego w Dzielnicy Ursus" wnosi się 

o zwiększenie środków o kwotę 622 000 zł z przeznaczeniem na dotację podmiotową dla 

instytucji kultury, z czego kwota 126 898 zł pochodzi z dochodów własnych a kwota 495 102 zł 

zostanie przesunięta z następujących zadań: 

 19 500 zł – „Wydawnictwa, w tym wydawnictwa multimedialne", 

 34 429 zł – „Udział w wystawach, targach, imprezach promocyjnych”, 

 28 000 – „Reklama w mediach zakup materiałów promocyjnych oraz zarządzanie 

marka miasta", 

 6 025 zł – „Współpraca regionalna", 

 10 073 zł – „Dekoracja miasta", 

 114 000 zł – „Fundusz wynagrodzeń", 

 30 851 zł – „Wydatki na rzecz pracownika", 

 178 512 zł – „Utrzymanie Urzędu", 

 55 000 zł – „Obsługa informatyczna", 
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 8 636 zł – „Obsługa prawna", 

 426 zł – „Obsługa medialna”, 

 9 650 zł – „Ochrona osób i mienia". 

 W zadaniu „Podnoszenie sprawności fizycznej mieszkańców oraz szkolenia i współzawodnictwo 

sportowe dzieci i młodzieży” wnosi się o środków o kwotę 10 000 zł z przeznaczeniem na zakup 

niezbędnego sprzętu do szkolenia i współzawodnictwa sportowego dzieci i młodzieży. Środki na 

ten cel zostaną przesunięte z następujących zadań: 

 8 550 zł – „Ochrona osób i mienia”, 

 1 450 zł – „Obsługa organizacyjno-techniczna Rady m.st. Warszawy i Rad Dzielnic”. 

 W zadaniu „Obsługa organizacyjno-techniczna Rady m.st. Warszawy i Rad Dzielnic” wnosi się 

o zmniejszenie środków o kwotę 10 000 zł i ich przesunięcie do zadania „Centa Aktywności 

lokalnej” z przeznaczeniem na utrzymanie Centrum Lokalnego Niedźwiadek (naprawy 

i konserwacje). 

Zmiany w planie dochodów: 

Wnosi się o dokonanie zmiany planu dochodów polegającej na: 

 zwiększeniu dochodów własnych Ośrodka Pomocy Społecznej o kwotę 9 561 zł z tytułu 

odpłatności za usługi opiekuńcze z przeznaczeniem na wydatki bieżące pozaoświatowe, 

 zwiększeniu dochodów własnych Urzędu Dzielnicy Ursus o kwotę 1 240 zł z tytułu środków 

pozyskanych od inwestora prywatnego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Nabycie 

gruntu pod budowę ul. Silnikowej na odcinku od ul. Szamoty do Placu Czerwca 1976 r.", 

 zwiększeniu dochodów własnych Urzędu Dzielnicy Ursus o kwotę 2 547 zł z tytułu środków 

pozyskanych od dewelopera na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Nabycie gruntu pod 

budowę ul. Bony w kierunku ul. Leszczyńskiego", 

 zwiększeniu dochodów własnych Urzędu Dzielnicy Ursus o kwotę 344 731 zł z tytułu wpływów 

z najmu i dzierżawy gruntów składników majątkowych z przeznaczeniem na wydatki kwota 

241 312 zł (tj. 70% planu dochodów z majątku), w tym na wydatki bieżące pozaoświatowe kwota 

126 898 zł oraz wydatki majątkowe kwota 114 414 zł. 

Burmistrz Dzielnicy Bogdan Olesiński – poinformował, że zmiany w planie zadań majątkowych 

dotyczą jednego zadania inwestycyjnego pn.: 

Zakupy inwestycyjne dla Biblioteki Publicznej w Dzielnicy Ursus. 

Wnioskuje się o utworzenie nowego zadania inwestycyjnego pn. „Zakupy inwestycyjne dla Biblioteki 

Publicznej w Dzielnicy Ursus" z kwotą w wysokości 114 414 zł w roku budżetowym 2024. 

Wnioskowana kwota zostanie przeznaczona na zakup urządzenia zabezpieczającego sieć FortiGate 

wraz z licencjami, dwóch stanowisk do kodowania etykiet z możliwością wypożyczeń i zwrotów przez 

bibliotekarza oraz stołu i podłogi interaktywnej. Wyżej wymienione zakupy to część wyposażenia 

nowej filii „Szamoty”. Ponadto zostanie również zakupiona licencja na program do magazynowania 
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i analizy logów/zagrożeń, by spełnić aktualne wymogi bezpieczeństwa. Środki finansowe na ten cel 

zostaną przekazane z dochodów własnych Urzędu Dzielnicy Ursus. 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Adam Chmielewski – poprosił przewodniczących komisji 

o opinie. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej Wiesław Krzemień, 

Przewodniczący Komisji Oświaty Dawid Kacprzyk oraz Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych Robert Faliszewski – poinformowali, że komisje pozytywnie zaopiniowały 

omawiany projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Adam Chmielewski – zapytał, czy są uwagi lub pytania do 

projektu uchwały? Następnie wobec braku zgłoszeń odczytał projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Dzielnicy Ursus Miasta Stołecznego Warszawy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę nr 59/VIII/2024 w sprawie zaopiniowania zmian w załączniku Dzielnicy Ursus do budżetu 

Miasta Stołecznego Warszawy na 2024 rok (21 radnych na sali): 

 za: 21 

 przeciw: 0 

 wstrzymało się: 0 

W/w uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Szczegółowy zapis wypowiedzi jest zawarty na nośniku elektronicznym. 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania zmian w załączniku Dzielnicy Ursus do budżetu Miasta 

Stołecznego Warszawy na 2024 rok – druk nr 72 – wprowadzono na sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Adam Chmielewski – poprosił o omówienie projektu uchwały. 

Główna Księgowa Zofia Szymańska – poinformowała, że projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku 

Dzielnicy w części dotyczącej planu wydatków bieżących i majątkowych oraz dochodów na 2024 rok. 

Zmiany wydatków bieżących dotyczą: 

 W zadaniu „Dotacje dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego” 

wnosi się o zmniejszenie środków o kwotę 10 000 zł i przesunięcie ich do zadania „Dotacje dla 

niepublicznych oddziałów "0" w szkołach podstawowych” z przeznaczeniem na dotacje dla 

niepublicznych placówek oświatowych. 

 W zadaniu „Prowadzenie publicznych szkół podstawowych” wnosi się o zwiększenie środków 

o kwotę 84 800 zł z przeznaczeniem na wynagrodzenia osobowe nauczycieli. Środki zostaną 

przesunięte z dwóch zadań: 

 63 800 zł – „Prowadzenie publicznych poradni psychologiczno-pedagogicznych”, 

 21 000 zł – „Dożywianie uczniów”. 
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 W zadaniu „Dotacje dla podmiotów niepublicznych realizujących zadania wymagające 

stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy” wnosi się o przesunięcie środków 

w kwocie 20 000 zł pomiędzy paragrafami z przeznaczeniem na dotacje dla niepublicznych 

placówek oświatowych. 

 W zadaniu „Ośrodek Kultury "Arsus" w Dzielnicy Ursus” wnosi się o zwiększenie środków 

w łącznej kwocie 150 000 zł, z przeznaczeniem na: 

 5 654 zł – dotację podmiotową dla instytucji kultury. Środki na ten cel zostaną przesunięte 

z zadania „Rozliczenia różne”. 

 144 346 zł – dotację podmiotową dla instytucji kultury. Źródłem finansowania wydatku są 

dochody własne Urzędu Dzielnicy Ursus. 

 W zadaniu „Obsługa informatyczna” wnosi się o zmniejszenie środków o kwotę 68 000 zł 

i przesunięcie ich na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Zakupy inwestycyjne dla Urzędu 

Dzielnicy". 

Zmiany w planie dochodów dotyczą: 

Wnosi się o dokonanie zmiany planu dochodów Urzędu Dzielnicy Ursus polegającej na: 

 zwiększeniu dochodów własnych o kwotę 114 185 zł z tytułu wpływów z najmu i dzierżawy 

gruntów składników majątkowych z przeznaczeniem na wydatki inwestycyjne pozaoświatowe 

kwota 79 930 zł (tj. 70% planu dochodów z majątku), 

 zwiększeniu dochodów własnych o kwotę 69 205 zł z tytułu wpływów za udostępnianie gruntów 

stanowiących własność m.st. Warszawy w celu realizacji i modernizacji podziemnych inwestycji 

liniowych z przeznaczeniem na wydatki inwestycyjne pozaoświatowe w kwocie 48 444 zł 

(tj. 70% planu dochodów z majątku), 

 zwiększeniu dochodów własnych o kwotę 44 559 zł z tytułu wpływów z opłaty jednorazowej za 

przekształcenie użytkowania wieczystego w prawo własności z przeznaczeniem na wydatki 

bieżące pozaoświatowe w kwocie 31.191 zł (tj. 70% planu dochodów z majątku), 

 zwiększeniu dochodów własnych o kwotę 30 000 zł z tytułu wpływów z rocznej opłaty 

przekształceniowej z przeznaczeniem na wydatki bieżące pozaoświatowe w kwocie 21 000 zł 

(tj. 70% planu dochodów z majątku), 

 zwiększeniu dochodów własnych o kwotę 64 183 zł z tytułu zwrotu odpłatności za dostarczane 

media z przeznaczeniem na wydatki inwestycyjne pozaoświatowe, 

 zwiększeniu dochodów własnych o kwotę 50 480 zł z tytułu odsetek za nieterminowe wpłaty 

czynszu, dzierżawy, wieczystego użytkowania i przekształcenia wieczystego użytkowania 

w prawo własności z przeznaczeniem na wydatki inwestycyjne kwota 6 134 zł oraz na wydatki 

bieżące pozaoświatowe kwota 44 346 zł. 

 zwiększeniu dochodów własnych o kwotę 15 103 zł z tytułu wpływów odsetek za nieterminowe 

wpłaty czynszu, odszkodowania oraz mediów w mieszkaniowym zasobie komunalnym 

z przeznaczeniem na wydatki bieżące pozaoświatowe, 
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 zwiększeniu dochodów własnych o kwotę 29 675 zł z tytułu wpływów z różnych dochodów 

w tym zapłata za refaktury (nie dotyczy mediów) w mieszkaniowym zasobie komunalnym 

z przeznaczeniem na wydatki bieżące pozaoświatowe, 

 zwiększeniu dochodów własnych o kwotę 3 031 zł z tytułu wpływów z różnych dochodów w tym 

zwrotu kosztów postępowania sądowego oraz zwrotu kwot z tytułu przekroczenia przyznanych 

limitów na korzystanie z telefonów służbowych z przeznaczeniem na wydatki 

bieżące pozaoświatowe. 

Burmistrz Dzielnicy Bogdan Olesiński – poinformował, że zmiany w planie zadań majątkowych 

dotyczą dwóch zadań inwestycyjnych: 

 Zakupy inwestycyjne dla Ośrodka Sportu i Rekreacji 

Wnioskuje o utworzenie nowego zadania inwestycyjnego pn.: „Zakupy inwestycyjne dla Ośrodka 

Sportu i Rekreacji" z kwotą w wysokości 198 691 zł w roku budżetowym 2024. Wnioskowana 

kwota zostanie przeznaczona na zakup areatora do kultywacji gleby, maszyny czyszczącej do 

powierzchni podłogowych oraz dwóch klimatyzatorów ściennych. Środki finansowe na ten cel 

zostaną przekazane z dochodów własnych Urzędu Dzielnicy Ursus. 

 Zakupy inwestycyjne dla Urzędu Dzielnicy 

Wnioskuje się o zwiększenie zaplanowanych na 2024 rok środków finansowych o kwotę 

68 000 zł. Kwota zwiększenia zostanie przekazana na zakup jednego skanera wielkoformatowego 

oraz czterech stacji roboczych (komputerów typu Tower). Środki finansowe na ten cel zostaną 

przekazane ze środków bieżących. 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Adam Chmielewski – zapytał, czy są uwagi lub pytania 

do projektu uchwały? Następnie wobec braku zgłoszeń odczytał projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Dzielnicy Ursus Miasta Stołecznego Warszawy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę nr 60/VIII/2024 w sprawie zaopiniowania zmian w załączniku Dzielnicy Ursus do budżetu 

Miasta Stołecznego Warszawy na 2024 rok (21 radnych na sali): 

 za: 21 

 przeciw: 0 

 wstrzymało się: 0 

W/w uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Szczegółowy zapis wypowiedzi jest zawarty na nośniku elektronicznym. 

Ad. 7 

Projekt uchwały w uchwały zaopiniowania zmian w załączniku Dzielnicy Ursus do budżetu Miasta 

Stołecznego Warszawy na 2024 rok – druk nr 72 – wprowadzono na sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Adam Chmielewski – poprosił o omówienie projektu uchwały. 

Główna Księgowa Zofia Szymańska – poinformowała, że projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku 

Dzielnicy w części dotyczącej planu wydatków bieżących na 2024 rok. 



13 

 

Zmiany wydatków bieżących dotyczą: 

W zadaniu „Prowadzenie publicznych poradni psychologiczno-pedagogicznych” wnosi się 

o zmniejszenie środków o kwotę 150 000 zł i przeniesienie ich do zadania „Prowadzenie publicznych 

szkół podstawowych” z przeznaczeniem na wynagrodzenia osobowe nauczycieli. 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Adam Chmielewski – zapytał, czy są uwagi lub pytania do 

projektu uchwały? Następnie wobec braku zgłoszeń odczytał projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Dzielnicy Ursus Miasta Stołecznego Warszawy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę nr 61/VIII/2024 w sprawie zaopiniowania zmian w załączniku Dzielnicy Ursus do budżetu 

Miasta Stołecznego Warszawy na 2024 rok (21 radnych na sali): 

 za: 21 

 przeciw: 0 

 wstrzymało się: 0 

W/w uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Szczegółowy zapis wypowiedzi jest zawarty na nośniku elektronicznym. 

Ad. 8 

Interpelacje. 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Stanisław Dratkiewicz – odczytał interpelacje złożone między 

sesjami: 

 Radny Dariusz Kraśniewicz – interpelacje w sprawie: 

1. naprawy piłkochwytów na terenie Szkoły Podstawowej nr 11; 

2. naprawy nawierzchni boiska na terenie Szkoły Podstawowej nr 11; 

3. zamontowania dodatkowych uchwytów rowerowych na terenie Szkoły Podstawowej nr 11. 

 Radny Robert Faliszewski – interpelacje w sprawie: 

1. remontu chodnika w wzdłuż ul. Przemysława II; 

2. remont chodnika w wzdłuż ul. Jesiennej; 

3. remont chodnika w wzdłuż ul. Michałowicza; 

4. remont chodnika w wzdłuż ul. Robinii; 

5. poprawy bezpieczeństwa dzieci i młodzieży w pobliżu przejść dla pieszych przy szkołach 

i przedszkolach w Ursusie; 

6. poprawy bezpieczeństwa mieszkańców ul. Przemysława II; 

7. poprawy bezpieczeństwa mieszkańców przy skrzyżowaniu ulic Zagłoby i Orląt Lwowskich; 

8. poprawy bezpieczeństwa mieszkańców ul Jesiennej - umieszczenie lustra przy ul. Orląt 

Lwowskich; 
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9. poprawy bezpieczeństwa mieszkańców ul Jesiennej - pielęgnacja drzew; 

10. uporządkowania działki znajdującej się na ul. Kolorowej 24, 26; 

11. umożliwienia mieszkańcom korzystania z hal sportowych w zimowe weekendy; 

12. zabezpieczenia kamer umieszczonych na słupach wokół boisk sportowych w Centrum 

Lokalnym Niedźwiadek. 

 Radny Grzegorz Puchalski – interpelacja w sprawie: 

pozostawienia dwóch miejsc postojowych przy ul. Keniga 2 w Warszawie. 

 Radny Karol Bąkowski – interpelacja w sprawie: 

zabezpieczenia kapsuły czasu na terenie jeszcze nienaruszonego Eko-Parku. 

 Radna Magdalena Kurzyńska – interpelacje w sprawie: 

1. zmiany znaku B-36 (zakaz zatrzymywania się) na B-35 (zakaz postoju) powyżej 15 min na 

ul. Konotopskiej; 

2. wymiany/naprawy głównych drzwi wejściowych do Urzędu Dzielnicy Ursus. 

 Radny Krzysztof Daukszewicz – interpelacje w sprawie: 

1. zajęcia przez firmę Equilis terenu działki oświatowej przy ul. Posag 7 Panien; 

2. wdrożenia zmian w organizacji ruchu na ul. Dzieci Warszawy; 

3. komunikacji autobusowej na terenie osiedla Czechowice. 

 Radny Paweł Dilis – interpelacje w sprawie: 

1. ustawienia fotoradaru na pasie jedni Aleje Jerozolimskie w kierunku Pruszkowa na wprost 

Giga Marketu Leroy Merlin w Ursusie; 

2. ustawienia murków ograniczających wyjazd Giga Marketu Leroy Merlin (na dojeździe 

do ulicy Składkowskiego). 

 Radny Krzysztof Cegiełka – interpelacje w sprawie: 

1. bezpiecznego przejścia dla pieszych przy ul 1 maja 8; 

2. terenu po dawnym kiosku przy ul. Konińskiej. 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Adam Chmielewski – zapytał, czy ktoś z radnych chce złożyć 

interpelację? 

Radny Grzegorz Puchalski – podziękował, za realizację zgłoszonej przez niego wcześniej interpelacji 

w sprawie porządkowania terenów zielonych na osiedlu Niedźwiadek. 

Stwierdził, że zgłaszał wniosek w sprawie postawienia koszy w pobliżu ławek przy 

ul. Wojciechowskiego. Poinformował, że ustawiono dwa kosze i poprosił aby chociaż jeden z nich, 

został przesunięty bliżej ławek. 

Następnie złożył interpelację w sprawie zakupienia i zamontowania uchwytów do wywieszania flag 

na słupach oświetleniowych na terenie Dzielnicy Ursus Miasta Stołecznego Warszawy. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy Dariusz Pastor – złożył interpelację skierowaną do Dyrektora Biura 

Architektury i Planowania Przestrzennego m.st. Warszawy w sprawie rozwiązań komunikacyjnych dla 

Dzielnicy Ursus w planach miejscowych. 

Radny Paweł Smereczyński – złożył następujące interpelacje: 

1. Interpelacja w sprawie skrzyżowania ul. Leszczyńskiego i ul. Przejazdowej – montaż luster oraz 

znaku B-20 „STOP" wyposażonego w lampy oraz czujnik ruchu pojazdów. 

2. Interpelacja w sprawie informacji z Biura Rozwoju Warszawy na temat przebiegu linii metra 

w Ursusie. 

Radny Krzysztof Daukszewicz – podziękował za „zaopiekowanie się” w ostatnim czasie działką 

oświatową oraz za szereg innych działań włącznie z tym, że chyba po raz pierwszy udało się 

wprowadzić na skrzyżowaniu ulic Posag 7 Panien i Herbu Oksza tymczasową organizację ruchu, 

do której nie było żadnych zastrzeżeń. 

Następnie złożył 5 interpelacji: 

1. Interpelacja w sprawie rozważenia wytyczenia buspasa na ul. Gierdziejewskiego od ul. Posag 

7 Panien do ul. Połczyńskiej. 

2. Interpelacja w sprawie zmian w nocnej komunikacji autobusowej na terenie Ursusa. 

3. Interpelacja w sprawie dodatkowych miejsc postojowych przy ul. Keniga. 

4. Interpelacja w sprawie utrzymania zieleni przy ul. Keniga. 

5. Interpelacja w sprawie zapełnienia parkingu P&R przy ul. Orląt Lwowskich. 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Adam Chmielewski – zapytał, czy ktoś z radnych chce jeszcze 

zgłosić interpelację? 

Następnie z uwagi na brak zgłoszeń, ogłosił przejście do kolejnego punktu porządku obrad. 

Szczegółowy zapis wypowiedzi jest zawarty na nośniku elektronicznym. 

Ad. 9 

Wnioski i zapytania. 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Adam Chmielewski – zapytał, czy ktoś z radnych chce zgłosić 

wniosek lub zapytanie? 

Radny Karol Bąkowski – stwierdził, że otrzymał z ZDM odpowiedź na złożoną przez niego interpelację 

w sprawie wytyczenia alternatywnego przejścia przy ul. Kazimierza Sosnkowskiego z której wynika, 

że obecnie jest projektowane dla tej ulicy doraźne rozwiązanie związane z poprawą bezpieczeństwa 

ruchu drogowego (prace są na wczesnym etapie). 

Zapytał, czy byłaby możliwość dostosowania dla pieszych dosłownie fragmentu terenu przy 

ul. Sosnkowskiego. Podkreślił, że takie rozwiązanie wpłynie na poprawę bezpieczeństwa, tym bardziej 

że w okolicy jest Dom Kultury Kolorowa do którego przychodzi wiele osób z dziećmi. 
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Burmistrz Dzielnicy Bogdan Olesiński – zwrócił uwagę, że jest to pas drogi powiatowej i Pan Radny 

otrzymał odpowiedź z Zarządu Dróg Miejskich. Zapytał, czy Pan Radny oczekuje od Zarządu Dzielnicy 

aby ponownie wystąpił w tej sprawie? 

Radny Karol Bąkowski – stwierdził, że z tego co rozumie, może co najwyżej kierować tę sprawę do 

Miasta i podziękował za wyjaśnienia. 

Radny Krzysztof Daukszewicz – zgłosił następujące sprawy: 

1. Poinformował, że na Szamotach przynajmniej dwie niepubliczne placówki tj. przedszkole 

Eduplay oraz przedszkole Urwisek przy ul. Habicha 12 zgłosiły się do programu przedszkoli 

dofinansowanych przez m.st. Warszawa i otrzymały odmowne decyzje. 

Zapytał, czy Zarząd Dzielnicy wie, co wpłynęło na podjęcie tych odmownych decyzji przez 

m.st. Warszawa? 

2. Zapytał dlaczego firma Abrera dostała odmowę na budowę parkingu za budynkiem biurowym 

typu „Lipsk” przy Pl. Czerwca 1976 roku? Zwrócił uwagę, że parking jest już częściowo wykonany. 

3. Zapytał, czy termin odbioru ul. Herbu Oksza od ul. Posagu 7 Panien do ul. Kompanii AK 

„Goplana” wraz z wymianą drzew i warstwy ścieralnej to nadal okolice roku 2026, czy może ten 

termin ulegnie skróceniu? 

Zwrócił uwagę, że ulica jest cały czas w użytkowaniu, tylko praktycznie nie jest w ogóle 

utrzymywana przez właściciela. 

4. Poruszył sprawę wykonanie budżetu obywatelskiego na ul. Skroszewskiej i poprosił 

o zastosowanie tam jakiegoś wygrodzenia np. drewnianego. Stwierdził, że warto pomyśleć 

o barierze zabezpieczającej przed śniegiem i solą. Zwrócił uwagę, że mieszkańcy poinformowali 

go o tym, że wykonawca uszkodził chodnik w kilku miejscach i należałoby to sprawdzić. 

5. Zapytał, czy słupki na ul. Prystora to jest inicjatywa miejska, czy inicjatywa 

prywatnego właściciela? 

6. Stwierdził, że inicjatywa Radnej Magdaleny Kurzyńskiej dotycząca ustawienia słupa 

ogłoszeniowego Domu Kultury Arsus na Gołąbkach była bardzo dobra. 

Zapytał, czy takie słupy ogłoszeniowe mogłyby się pojawić w okolicy u. Posag 7 Panien? 

7. Zapytał, kiedy jest planowane ustawienie koszy na śmieci przy ul. Habicha od ul. Posagu 7 Panien 

do ul. Giserskiej? 

8. Poinformował, że Zarząd Dróg Miejskich planuje w miarę niedługim czasie wymieniać 

oświetlenie na ul. Czerwona Droga. 

Zapytał, czy w ramach tej wymiany, zostaną dodatkowo doświetlone przejścia dla pieszych na 

wysokości ul. Wolności? 

Burmistrz Dzielnicy Bogdan Olesiński – wyjaśnił, że obok świeżo wyremontowanego budynku przy 

Placu Czerwca 1976 roku nie został wykonany parking, tylko teren utwardzony. 

Przypomniał, że już kiedyś tłumaczył radnym, że ta firma wykonała cały remont na zgłoszenia, aby 

uniknąć konieczności podpisania z Urzędem Dzielnicy umowy z art. 16 i wybudowania odcinka 
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ul. Silnikowej od ul. Hennela do Placu Czerwca 1976 roku. Stwierdził, że mówił wtedy także o tym, 

że na pewno przyjdzie taki moment, kiedy firma zgłosi się do Urzędu Dzielnicy w sprawie pozwolenia 

na budowę albo zmianę sposobu użytkowania i w końcu będzie musiała tę drogę wybudować. 

Następnie odniósł się do sprawy słupków na ul. Prystora. Stwierdził, że wydaje mu się że jest to teren 

prywatny ale zostanie to jeszcze sprawdzone i Pan Radny otrzyma odpowiedź na piśmie. 

Poinformował, że gdy Dom Kultury Arsus zmienił lokalizację, pojawiła się możliwość wykorzystania 

słupów ogłoszeniowych O.K. Arsus w innym miejscu. Jeden ze słupów stanął na Szamotach a drugi 

na Gołąbkach i są do dyspozycji mieszkańców. 

Stwierdził, że jeżeli chodzi o planowaną przez Zarząd Dróg Miejskich wymianę oświetlenie na 

ul. Czerwona Droga, to w tej chwili nie pamięta szczegółów i Pan Radny otrzyma odpowiedź 

na piśmie. 

Zastępca Burmistrza Dzielnicy Anna Lewandowska – poinformowała, że były przedszkola które 

występowały o dotacje ale ich nie otrzymały, ponieważ nie zostały zachowane terminy. 

Stwierdziła, że sprawdzi jakie były powody odmownych decyzji dla tych dwóch przedszkoli na 

Szamotach i Pan Radny otrzyma odpowiedź na piśmie. 

Następnie wyjaśniła, że projekt z budżetu obywatelskiego dotyczący ul. Skoroszewskiej jest w trakcie 

realizacji. Zwróciła uwagę, że za zgodą autora zostały wprowadzone do projektu zmiany, polegające 

na rezygnacji z planowanych pierwotnie nasadzeń drzew ze względu na zbyt dużą infrastrukturę 

podziemną oraz zbyt wąskie pasy drogowe wzdłuż ul. Skoroszewskiej (Biuro Zarządzania Ruchem 

Drogowym nie wyraziło zgody, aby zieleń w tym miejscu była szersza). 

Stwierdziła, że być może na obecnym etapie wykonane tam prace nie wyglądają korzystnie, ale 

nasadzone tam berberysy muszą się dopiero rozrosnąć. Podkreśliła, że wszystkie nasadzenia będą 

zabezpieczone przed solą oraz niekorzystnymi warunkami wynikającymi z okresu zimowego. Wydział 

Ochrony Środowiska będzie kontrolował, jak wygląda sytuacja i czy nasadzenia są odpowiednio 

zabezpieczone. Na wiosnę planowane jest jakieś niewielkie wygrodzenie, które zabezpieczy 

tereny zieleni. 

Następnie odniosła się do sprawy ustawienia koszy na śmieci przy ul. Habicha. Stwierdziła, że umowy 

z wykonawcą są już podpisane i uwzględnienie nowych miejsc, które powinny być objęte 

opróżnianiem koszy na śmieci, czasem stanowi problem. 

Radny Krzysztof Daukszewicz – poinformował, że na odcinku ul. Habicha do ul. Goplany i ul. Posagu 

7 Panien wykonawca już ustawił kosze na śmieci ale jest problem z ich opróżnianiem. Zapytał, czy 

została tam podpisana umowa na opróżnianie koszy, czy nadal robi to wykonawca? 

Zastępca Burmistrza Dzielnicy Anna Lewandowska – stwierdziła, że Pan Radny otrzyma odpowiedź 

na piśmie. 

Radna Karolina Sowińska – zgłosiła następujące sprawy: 

1. Poinformowała, że mieszkańcy ul. Taylora zgłaszali Straży Miejskiej problem nieprawidłowo 

zaparkowanych samochodów i otrzymali na piśmie odpowiedź, że Straż Miejska nie może 

wystawiać mandatów ze względu na wady formalne organizacji ruchu. 
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Zapytała, czy wiadomo o jakie wady formalne organizacji ruchu na ul. Taylora chodzi i czy zostały 

już wykonane poprawki? 

2. Stwierdziła, że przy okazji wymiany nawierzchni na ul. Skoroszewskiej, pojawiła się informacja że 

będą wykonane nakładki na ul. Warszawskiej i ul. Jagiełły. Zapytała, czy na ul. Jagiełły będzie 

generalny remont, czy tylko wykonane nakładki? 

3. Zapytała, czy w Szkole Podstawowej nr 383 będą wykonane jakieś prace, które zapewnią 

stołówkę starszym uczniom (młodsi uczniowie jedzą w salach lekcyjnych)? 

4. Poinformowała, że wzdłuż ul. Zagłoby od nr 25 do nr 35 po stronie deptaka, krzewy zostały 

przycięte do samej ziemi. Zapytała, czy jeżeli krzewy nie odrosną, firma zajmująca się tą zielenią, 

nasadzi nowe krzewy? 

5. Poinformowała, że mieszkańcy w komentarzach na Facebooku zgłaszają problem bardzo słabo 

oznakowanego przejścia, na którym trwają prace w pobliżu osiedla Przy Forcie. 

Poprosiła o zwrócenie się do Zarządu dróg Miejskich w sprawie lepszego oznakowania 

tego przejścia. 

6. Zwróciła uwagę, że w 2025 roku zmienią się zasady segregacji odpadów, które będą polegały 

na obowiązku segregacji odpadów tekstylnych i odzieży. 

Zapytała, jak wyglądają przygotowania związane z wprowadzeniem tej zmiany? Czy w przyszłym 

roku pojawią się dodatkowe pojemniki? Czy odpady tekstylne i odzież, będzie odbierana spod 

Urzędu Dzielnicy lub z mobilnych PSZOK-ów? 

7. Stwierdziła, że dziś spadł pierwszy śnieg i otrzymała zgłoszenie od mieszkańca w sprawie 

niebezpiecznego oblodzenia stacji PKP Ursus Północny. 

Poprosiła o poinformowanie PKP o konieczności posypywania piachem stacji PKP Ursus 

Północny. Zwróciła uwagę, że dziś była także oblodzona kładka nad torami w pobliżu 

Urzędu Dzielnicy. 

Burmistrz Dzielnicy Bogdan Olesiński – poinformował, że ok. 1 – 1,5 miesiąca temu odbyło się 

spotkanie ze Strażą Miejską, na którym ustalono, jakie oznakowanie powinno zostać wprowadzone 

na ul. Taylora, aby Straż Miejska mogła odpowiednio reagować. Stwierdził, że wydaje mu się, że takie 

oznakowanie już tam jest. 

Zwrócił uwagę, że należy sprawdzić kiedy mieszkańcy otrzymali taką odpowiedź, w celu ustalenia czy 

Straż Miejska odmówiła mieszkańcom interwencji przed, czy po wprowadzeniu nowych oznakowań. 

Stwierdził, że Pani Radna otrzyma odpowiedź na piśmie. 

Poinformował, że zgłoszenie dotyczące skrzyżowania w pobliżu osiedla Przy Forcie i ul. Dzieci 

Warszawy, zostanie przekazane do Zarządu Dróg Miejskich. 

Następnie stwierdził, że do PKP zostanie skierowane wystąpienie w sprawie posypywania piachem 

wszystkich peronów. 

Odniósł się także do informacji o oblodzonej kładce nad torami i poinformował, że zwróci się 

z pytaniem do Wydziału Administracyjno-Gospodarczego, dlaczego kładka nie została posypana 

piachem. 
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Zastępca Burmistrza Dzielnicy Anna Lewandowska – wyjaśniła, że niedogodności związane z brakiem 

stołówki wynikają z trudnych warunków lokalowych szkoły. Pani Dyrektor SP nr 383 boryka się z tym 

problemem i na tyle, na ile to jest możliwe na pewno będzie się starała wprowadzać rozwiązania, 

które umożliwią uczniom spożywanie posiłków w odpowiednich warunkach. 

Stwierdziła, że zostanie sprawdzona możliwość rozwiązania tego problemu. 

Następnie odniosła się do sprawy przyciętych krzewów. Zwróciła uwagę, że wykonawca odpowiada 

za zrealizowaną pracę. Na wiosnę pracownicy Wydziału Ochrony Środowiska sprawdzą, czy przycięcia 

krzewów nie były zbyt mocne. 

Radna Magdalena Kurzyńska – zgłosiła następujące sprawy:  

1. Poinformowała, że na przystanku autobusowym Konotopska 01 przy ul. Kadłubka znajduje się 

pusta misa po usuniętym drzewie, która utrudnia pasażerom wychodzenie z autobusu. 

Zapytała, czy jest możliwość wypełnienia tej pustej misy kostką brukową lub jej zadrzewienia? 

2. Poruszyła sprawę dwóch koszy na śmieci na Gołąbkach. 

Poinformowała, że przy stacji PKP Warszawa Gołąbki kosz na śmieci jest ustawiony ok. 10 – 15 m 

od ciągu pieszego. Zapytała, czy jest możliwe przesunięcie tego kosza bliżej, aby osoby idące do 

stacji mogły z niego korzystać, bez konieczności zbaczania z drogi w prawą stronę. 

Następnie zwróciła uwagę, że na skrzyżowaniu ulic Kadłubka i Leszczyńskiego kosz na śmieci 

został tak niefortunnie ustawiony, że częściowo wystaje na jezdnię i utrudnia autobusom oraz 

samochodom skręt w lewo. Podkreśliła, że z tego kosza nie korzysta wiele osób, ponieważ jest to 

raczej nieuczęszczane miejsce przez pieszych. 

Poprosiła o przesunięcie kosza na chodnik lub ustawienie go kilka metrów dalej w ciągu pieszym 

przy ul. Bolesława Śmiałego prowadzącym do kościoła. 

Zastępca Burmistrza Dzielnicy Anna Lewandowska – stwierdziła, że jeżeli będzie to możliwe kosze 

zostaną ustawione zgodnie z sugestią Pani Radnej. 

Radny Grzegorz Puchalski – zgłosił następujące sprawy: 

1. Zapytał, czy Samorządowe Kolegium Odwoławcze już wydało decyzję w sprawie parkingu przy 

ul. Wojciechowskiego 54? 

2. Poinformował, że spółdzielnie mieszkaniowe co roku otrzymują informację o zakazie używania 

dmuchaw. Zwrócił uwagę, że w ubiegłym tygodniu takie dmuchawy były używane przez firmę 

zatrudnioną przez Urząd Dzielnicy przy ul. Orląt Lwowskich i ul. Pużaka. 

Zapytał, czy przepis dotyczący zakazu używania dmuchaw został uchylony? 

Zastępca Burmistrza Dzielnicy Anna Lewandowska – stwierdziła, że zgłoszenie Pana Radnego, 

dotyczące używania dmuchaw przy ul. Orląt Lwowskich i ul. Pużaka oraz obowiązujące w tym zakresie 

przepisy zostaną sprawdzone. 

Burmistrz Dzielnicy Bogdan Olesiński – poinformował, że niestety jeszcze nie ma odpowiedzi 

z Samorządowego Kolegium Odwoławczego. 
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Radny Paweł Smereczyński – poprosił o informację na temat transformatora przy ul. Kadłubka 

i ul. Leszczyńskiego. Poinformował, że ostatnio zdarzają się nieplanowane wyłączenia prądu oraz 

spadek napięcia na jednej fazie. Stwierdził, że kiedyś przy niekorzystnych warunkach 

atmosferycznych takie problemy z tym transformatorem były notoryczne i teraz znowu się pojawiły. 

Zapytał, czy ten transformator jest zabytkiem? Czy jest to kwestia jakiegoś niedopatrzenia? 

Burmistrz Dzielnicy Bogdan Olesiński – wyjaśnił, że wszystkie urządzenia elektryczne są własnością 

właściciela sieci. Stwierdził, że zapytanie w tej sprawie zostanie przekazane do STOEN-u 

Radna Karolina Sowińska – zapytała, czy odpowiedź w sprawie nakładki na ul. Jagiełły 

i ul. Warszawskiej otrzyma na piśmie? 

Burmistrz Dzielnicy Bogdan Olesiński – wyjaśnił, że z informacji otrzymanych z Zarządu Dróg 

Miejskich wynika, że nakładka ma być wykonana od wiaduktu nad ul. Cierlicką na całej długości 

ul. Jagiełły aż ul. Warszawskiej. Stwierdził, że można zapytać ZDM o dokładny zakres przewidywanych 

tam prac. 

Radny Dariusz Grylak – zwrócił uwagę, że skoro będzie robiona nakładka na ul. Jagiełły od wiaduktu 

na ul. Cierlickiej, to może uda się wreszcie wykonać odcinek ul. Kościuszki od ronda do ul. Spisaka. 

Następnie poinformował, że na początku obecnej kadencji złożył interpelację w sprawie ustawienia 

śmietników przy sklepie Żabka na Placu Tysiąclecia i otrzymał odpowiedź, że Zarząd Dzielnicy podjął 

negocjacje z właścicielem sklepu Żabka, aby dbał o porządek w pobliżu sklepu. 

Stwierdził, że koszy na śmieci nadal nie ma i zapytał kiedy zostaną postawione? 

Burmistrz Dzielnicy Bogdan Olesiński – przyznał, że stan odcinka na ul. Kościuszki rzeczywiście jest 

fatalny. Zwrócił uwagę, że jest to ulica powiatowa ale można przekazać do Zarządu Dróg Miejskich 

wystąpienie Pana Radnego w tej sprawie i być może ZDM rozważy wykonanie tych 200 metrów ulicy. 

Zastępca Burmistrza Dzielnicy Anna Lewandowska – poinformowała, że dziś podpisała pismo 

skierowane do właściciela sklepu Żabka w sprawie ustawienia przez niego kosza na odpady oraz 

dbania o porządek w najbliższym otoczeniu sklepu. 

Następnie odniosła się do sprawy ul. Kościuszki. Poinformowała, że 3 lata temu składała projekt do 

budżetu obywatelskiego w sprawie remontu chodnika i otrzymała wtedy zapewnienie z Zarządu Dróg 

Miejskich, że jeżeli mieszkańcy zagłosują na ten projekt, to ZDM postara się pozyskać środki na 

przebudowę tego fragmentu ul. Kościuszki. Stwierdziła, że projekt zdobył bardzo dużą liczbę głosów 

ale nie było to jednak wystarczające poparcie aby przeznaczyć tak znaczne środki na jego realizację. 

W kolejnym roku ponownie złożyła do budżetu obywatelskiego projekt w tej sprawie, który został 

wstrzymany i negatywnie oceniony ze względu na planowane w 2025 roku prace remontowe sieci 

gazowniczej. Podkreśliła, że do czasu zakończenia prac planowanych przez innych operatorów, Zarząd 

Dróg Miejskich nie będzie przygotowywał planów związanych z remontem ul. Kościuszki. 

Radna Magdalena Kurzyńska – poinformowała, że złożyła interpelację w sprawie ul. Kościuszki 

i w ubiegłym miesiącu otrzymała odpowiedź, że w przyszłym roku będą tam trwały prace związane 

z infrastrukturą wodno-kanalizacją oraz siecią gazowniczą i po ich zakończeniu zostanie 

przeprowadzony remont. 
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Radny Dariusz Grylak – stwierdził, że na posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej 

zgłaszał sprawę liny zapory drogowej na wiadukcie będącym przedłużeniem ul. Gierdziejewskiego. 

Poinformował, że kilka tygodni temu ktoś uderzył w bariery, które zostały uszkodzone i na jezdnię 

wystaje lina, stanowiąca zagrożenie dla kierowców. 

Zapytał, jakie działania zostaną podjęte w sprawie usunięcia tego uszkodzenia (awarii)? 

Burmistrz Dzielnicy Bogdan Olesiński – wyjaśnił, że ta sprawa dotyczy drogi, którą zarządza ZDM 

i w związku z tym Urząd Dzielnicy nie może samowolnie odciąć tej liny. 

Poinformował, że Urząd Dzielnicy będzie interweniował i prześle kolejny wniosek Pana Radnego 

w tej sprawie do Zarządu Dróg Miejskich. 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Adam Chmielewski – zgłosił następujące sprawy: 

1. Poinformował, że przy ul. Przemysława na środkowym odcinku między ul. Bony a ul. Henryka 

Pobożnego znajduje się studzienka kanalizacyjna dookoła której powstało duże zagłębienie, 

stanowiące zagrożenie dla przejeżdżających tamtędy samochodów. Poprosił o naprawę 

tego uszkodzenia. 

2. Poparł interpelacje Roberta Faliszewskiego w sprawie remontu chodników wzdłuż ulic: 

Przemysława II, Jesiennej, Michałowicza i Robinii. 

Zwrócił uwagę, że na Gołąbkach wiele ulic wymaga remontu m.in.: ul. Wolności obok EKOparku, 

końcówka ul. Orłów Piastowskich, ul. Przemysława Śmiałego (brak odwodnienia) szczególnie na 

odcinku od ul. Henryka Pobożnego do ul. Władysława Jagiellończyka. 

Radny Dariusz Grylak – stwierdził, że na posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej 

nie uzyskał odpowiedzi na pytanie, dlaczego pomiędzy Centrum Handlowym Skorosze a Leroy Merlin 

zostały ustawione betonowe zapory. 

Poprosił o odpowiedź, dlaczego te zapory zostały tam ustawione? 

Burmistrz Dzielnicy Bogdan Olesiński – poinformował, że Urząd Dzielnicy zwróci się z tym pytaniem 

do właściciela. Podkreślił, że na posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej był 

obecny właściciel, który nie udzielił odpowiedzi na to pytanie. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy Dariusz Pastor – zwrócił uwagę, że Zarząd Dzielnicy na sesji często 

udziela radnym odpowiedzi na zgłoszone przez nich wnioski i zapytania. 

Zaproponował, aby radni którzy otrzymają na sesji ustną odpowiedź, nie oczekiwali jeszcze 

odpowiedzi na piśmie z Zarządu Dzielnicy. 

Podkreślił, że sesje Rady Dzielnicy są nagrywane i można odtworzyć odpowiedzi, jakie zostały 

udzielone przez Zarząd Dzielnicy na konkretne pytania. 

Zapytał, czy radni popierają takie rozwiązanie? 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Stanisław Dratkiewicz – uznał takie rozwiązanie za słuszne. 

Stwierdził, że warto by było, aby radny który otrzyma odpowiedź na sesji wyraźnie zaznaczył, że 

odpowiedź go satysfakcjonuje, aby można było w protokole uwzględnić zapis, że zapytanie radnego 

nie wymaga już udzielenia odpowiedzi na piśmie. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy Dariusz Pastor – zaprosił zebranych na spotkanie wigilijne, które 

odbędzie się w dniu 5 grudnia br. po IX sesji Rady Dzielnicy Ursus. 

Burmistrz Dzielnicy Bogdan Olesiński – zaproponował, aby jeżeli odpowiedź udzielona na sesji przez 

Zarząd Dzielnicy będzie dla radnego niepełna, to warto by było uwzględnić w protokole zapis, że 

radny prosi o odpowiedź na piśmie. 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Adam Chmielewski – wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji, 

ogłosił przejście do kolejnego punktu porządku obrad. 

Szczegółowy zapis wypowiedzi jest zawarty na nośniku elektronicznym. 

Ad. 10 

Zamknięcie sesji. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Adam Chmielewski – 

zamknął VIII sesję Rady Dzielnicy Ursus Miasta Stołecznego Warszawy (godzina 19:36). 

Szczegółowy zapis wypowiedzi jest zawarty na nośniku elektronicznym. 

Przewodniczący Rady 

Dzielnicy Ursus Miasta Stołecznego Warszawy 

/-/ Dariusz Pastor 

Wiceprzewodniczący Rady 

Dzielnicy Ursus Miasta Stołecznego Warszawy 

Adam Chmielewski 

Protokół sporządziła: 

Inspektor w Wydziale Obsługi Rady 

Dzielnicy Ursus Miasta Stołecznego Warszawy 

Monika Czekaj /-/ 

Sprawdził: 

Naczelnik Wydziału Obsługi Rady 

Dzielnicy Ursus Miasta Stołecznego Warszawy 

Leszek Wojciechowicz /-/ 
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